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ČESKO: Znuděné sestřičky na covidových odděleních zahalené v atombordelech od hlavy až k patě a
mezi nimi štáby kameramanů a fotografů, kteří ukazují umrlecké postavy lidí, jak chcípají nastojato!
To je skutečně totálně uzavřené místo, kde jde sestřičkám o život?

Další a další důkazy se vyrojují, jak s občany hýbají supermiliardáři z party covid!

Sestřičky prý umírají také nastojato a kamerové záběry se rojí jak houby po dešti! I s lékaři!

 

A stále je ještě hodně lidí, ze kterých zaháčkovaní podvodníci v Pfizeru dělají vytřeštěné jelimánky
nechávající se oblbovat covidem jak detektivkami od Agathy Christie!

Mezitím vystupují na Palackého náměstí doktorky a sestřičky: 

„Nikde se o tom nemluví v médiích, ale my z deseti pacientů jsme měli pouze dva
pacienty neočkované, jinak všichni byli očkovaní,“ uvedla zdravotní sestra z covidového
oddělení.

„Jak mohli psát, že zemřeli na covid? Když my jsme psali na ty lístky – na převozním:

https://cz24.news/jak-to-ze-ceske-televizni-staby-vesele-pobihaji-mezi-jipkami-u-smrtaku/
https://cz24.news/jak-to-ze-ceske-televizni-staby-vesele-pobihaji-mezi-jipkami-u-smrtaku/


nepitvat. Jak mohli vědět, že ti pacienti zemřeli na covid?“ dodala zdravotní sestra z
covidového oddělení.

Ředitel skvělé nemocnice u svaté Anny říká natvrdo v Radiožurnálu, že se
nemocnice zahltila akutními infarkty, mozkovými příhodami, o kterých další údajní
“dezinformátoři a dezinformátorky na datech dokazují, že je to po dávkách vakcíny Pfizer!

Lotři jako Kubek, Konvalinka, a další jsou zalezlí v kabinetech a uráží všechny, kteří nesdílejí
covidovou totalitu, přestože by měli jít do přímé VĚDECKÉ KONFONTACE před zraky celé
veřejnosti a přímo ve vědeckých týmech vyvrátit data a nálezy mikroskopů, která jsou údajně
dezinformacemi!

A Pfizer se mlátí a tříská smíchy: přece smlouvy jsou tak jasné, až křišťálové, že jenom
blbec to nepochopí. Jsou úžasné a kvalitu z nich vyčtete snadno!



23. 4. 2021 — Evropská komise vyjednala pro členské země Evropské unie další nákup 1,8 miliardy
dávek vakcíny proti covidu-19 od firem Pfizer/BioNTech.
Už to, co uniklo je strašné!

Případný spor mezi britskou vládou by nerozhodovaly veřejně britské soudy, ale v tajnosti tříčlenná
arbitrážní komise údajně řídící se mezinárodním obchodním právem.

„Strany souhlasí, že existence arbitráže zůstane tajná,“ píše se mj. v uniklé smlouvě.

Státy zbavuje „imunity proti předběžnému zabavení jejich aktiv“ jako záruku, že vlády uhradí své
závazky. Například město Brno by mohlo být odebráno a zlikvidováno. „Je to skoro, jako kdyby
společnost žádala po Spojených státech, aby daly do zástavy Grand Canyon,“ podivoval se podle WP
Lawrence Gostin, expert na zdravotnické právo z Georgetownské univerzity.

Přitom smlouvy se odtajní až za mnoho desítek let. Prostě demokracie a právo, dokonce na
život, jak se to rýmuje…
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